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Betreft: vragen ex artikel 37 RvO, voortgang Buurtkamer Forofiet

Geachte leden van het college,

De SP-fractie maakt zich zorgen over de voortgang van Buurtkamer Forofiet, die sinds 2013 in zijn 
huidige vorm in wijk Breukelen aanwezig is. Conform artikel 37 Rvo willen wij u daarover een 
aantal vragen stellen.
Van Makerskamer naar Forofiet
In december 2013 werd het buurtinitiatief Forofiet in het schoolgebouw aan het Ronduutje in 
Breukelen  geopend. Forofiet werd op dat tijdstip gepresenteerd als opvolger van de zogenaamde 
Makerskamer, die in de twee jaren daaraan voorafgaand (van oktober 2011 tot december 2013) op 
die locatie was gesitueerd. De Makerskamer was een kunstproject dat in opdracht van 
Woonstichting Sint Joseph en gerund door kunstenaars, een belangrijke ontmoetingsfunctie voor 
de buurt is geworden.
Buurtkamer
Het verschil tussen Forofiet en de Makerskamer is dat vanaf december 2013 buurtbewoners de 
scepter zwaaien in plaats van kunstenaars. De kar wordt getrokken door mevrouw M. van der 
Burg, die ondersteund wordt door een aantal vrijwilligers. Vooropgezet doel van de vrijwilligers van 
Forofiet was en is om een echte wijkfunctie te krijgen. Een echte Buurtkamer en volwaardige 
ontmoetingsplek ten behoeve van wijk Breukelen.
 
Subsidie
De opening van Forofiet vond op 13 december 2013 plaats door toenmalig wethouder Tossy de 
Man, waarbij werd afgesproken dat Forofiet in 2014 ondersteund zou worden door Woonstichting 
St. Joseph. Gemeente Boxtel, welzijnswerk Countour DeTwern en het Makershuis. De gemeente 
en Sint Joseph zouden bovendien garant gestaan hebben voor een eenmalige subsidie van in 
totaal € 7.000,= (gemeente en St. Joseph ieder € 3.500,=). Contour De Twern zou de vrijwilligers 
van Forofiet bovendien ondersteuning gaan bieden in het opzetten van een structuur en werkplan, 
om de buurtactiviteiten verder vorm te geven.
Over met name die laatste afspraken maakt de SP-fractie zich zorgen.
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Huiskamer voor wijk Breukelen
De SP juicht het toe dat de gemeente vanuit het ontstaan van de Makerskamer, samen met 
vrijwilligers en de andere partners, een bijdrage heeft geleverd in het tot stand brengen van de 
zogenaamde buurtkamer Forofiet. Elke wijk zou immers een huiskamer moeten hebben, zoals dat 
eerder ook geformuleerd is in het beleid rondom gemeenschapshuizen. De opzet van Forofiet past 
daar naadloos in. Wijk Breukelen heeft formeel immers geen eigen gemeenschapshuis.
Begeleiding vrijwilligers
Recentelijk hebben wij een aantal gesprekken gevoerd met vrijwilligers en bezoekers van Forofiet 
en daar is bij ons het zorgwekkende beeld uit ontstaan dat met name de begeleiding van de 
vrijwilligers door Contour De Twern nog niet opgepakt zou zijn. Daarnaast maken wij ons zorgen 
over het feit dat er binnenkort naar de subsidierelatie met alle instellingen in Boxtel gekeken gaat 
worden, dus waarschijnlijk ook naar die van Forofiet. Wij gaan ervan uit dat er daarbinnen serieus 
naar het ontwikkelingstraject van Forofiet wordt gekeken, maar willen van u ook graag duidelijkheid 
hoe u nu tegen dit traject aankijkt.
Wij willen u conform artikel 37 RvO de volgende vragen voorleggen:

1. Bent u met ons van mening dat ook wijk Breukelen een huiskamerfunctie zou moeten hebben?

2. Zo ja, wat is uw visie op de functie die Forofiet op dit moment heeft en voorziet u dat Forofiet die 
functie in de toekomst op zou kunnen gaan pakken?

3. Klopt het dat u samen met Woonstichting Sint-Joseph een eenmalige subsidie van € 7.000,= heeft 
toegezegd?

4. Zo ja, welke voorwaarden zijn aan deze subsidietoezegging verbonden?

5. Waarom is de eenmalige subsidie van 3500 euro nog niet overgemaakt en wanneer gaat u dat alsnog 
doen?

6. Heeft  Contour De Twern samen met de vrijwilligers van Forofiet al een adequaat plan van aanpak 
opgemaakt ten behoeve van de verdere activiteiten? Bent u betrokken bij dit proces en/of wordt u 
hierover voldoende bijgepraat?

7. Welke waarde hecht u aan het goed opzetten van de activiteiten van Forofiet ten behoeve van de wijk 
Breukelen?

8. Op welke wijze wordt Forofiet betrokken bij het hele proces rondom de bezuinigingen op subsidies? 
Wij vragen hierom, omdat met Forofiet nu juist nog heel recentelijk subsidie-afspraken lijken te zijn 
gemaakt voor het ontwikkelen van deze organisatie. Kunt u hier een toelichting op geven?

Ervan uitgaande u hiermee voldoende en naar behoren te hebben geïnformeerd en met 
belangstelling in afwachting van uw reactie.

Met vriendelijke groet,

Dave van de Ven
Fractievoorzitter SP


